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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:77 Beredskapsflygplatser i alla län 

Flyget är viktigt för att hålla ihop Sverige men också för att man ska kunna ta 
sig ut i världen. Lika viktigt är flyget för att klara av viktiga samhällsfunktioner 
inom sjukvård, räddningstjänst, polis, försvar med mera.

Sedan pandemin slog till har antalet beredskapsflygplatser utökats i 
Sverige, och i dag saknar endast ett fåtal län en egen beredskapsflygplats. Innan 
pandemin fanns cirka tio beredskapsflygplatser i Sverige. Under pandemin 
utökades antalet till 27, alltså 17 fler, genom att Trafikverket skrev ettårsavtal 
med respektive flygplats om att också kunna vara beredskapsflygplats. 

De senaste åren med skogsbränder och pandemin, och nu med oroligheterna i 
omvärlden, är beredskapsfrågorna och då självklart kopplingen till flyget 
oerhört viktiga. Sverige håller på att stärka och bygga upp det civila försvaret 
igen, och där kommer även frågan om ett beredskapsflyg i hela landet in. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att verka för att det ska finnas minst en beredskapsflygplats i 
varje län?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-23
Besvaras senast
2022-11-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


